



**KA219 Strategic Partnership Project for
Schools only 2016-2018**

“Making Art Together Brings Us Closer”

14 to 20 November 2016

Evaluation Form

Parents’ point of view

**II) Leave us any other free comments about this experience in order to improve our future organizations:
some free French comments**

- C’était un plaisir!

- Très belle expérience effectivement, à l'heure où notre Europe a tant de mal à exister... Et un petit mot pour la gentillesse de notre invitée. Si ses souvenirs sont à la hauteur de ses émotions (prendre l'avion, découvrir d'autres européens, partager sa passion, retrouver Cézanne, apprendre les gros mots français en famille ...), ils dureront longtemps !

- Belle expérience pour nous aussi, je rejoins le commentaire de la famille Coustenoble. Nos enfants ont besoin d’acquérir un anglais courant comme ces jeunes étrangers (et nous de faire de sacrées révisions!). Bonne continuation à tous.

-Merci à vous de nous avoir permis de vivre cette belle expérience "Européenne" très enrichissante. Nos enfants ont découvert qu'à l'extrémité Est de l'Europe, il existait des talents comme Rita et ses amis, et qu'ils étaient pareils qu'eux, avaient les mêmes centres d'intérêt, pour internet, la musique, le cinéma, et ... le shopping à Aix!! Mais ils ont découvert aussi la barrière du langage et la frustration de ne pas pouvoir échanger librement et spontanément comme ils le feraient avec leurs amis Français. Peut être le déclic pour les langues viendra-t-il de cette expérience ?...

Nous sommes prêts en tous les cas à accueillir de nouveau un ou une correspondant(e) si l'occasion se présente ...
Très cordialement. Nicolas

French comments translated into English by the French colleagues

- It was a pleasure!

-A very fine experience, especially in our times when Europe has so many difficulties to exist. And we add some words about our guest’s kindness. If her memories are so intense as her emotions (to fly, to discover other Europeans, to share her interests, to meet Paul Cézanne, to learn French swear words in host family ...) they will go on for a long time.

-A fine experience for us too, I agree with the Coustenoble family’s comment. Our children need to speak English fluently, just like these young foreign students (and we also need to revise our English!). All the best for all of them.

-Thanks you all because you allowed us to live this very enriching European experience. Our children have discovered that, on the eastern side of Europe, there are talented persons as Rita and her friends, just as similar as themselves, with the same interests in Internet, music, cinema, shopping!! But they also discovered that another language can be a frustrating barrier which didn’t allow to share ideas as they would/could do with their French friends. Perhaps will it make them want to speak foreign languages better??? Anyway we’re ready to welcome another European student if we’re asked to. Nicolas.